

## Deutsch

DGAP Vorabbekanntmachung Finanzberichte: Sino-German United AG / Vorabbekanntmachung über die Veröffentlichung von Rechnungslegungsberichten  
Vorabbekanntmachung über die Veröffentlichung von Finanzberichten gemäß § 114, 115, 117 WpHG

21.04.2020

Vorabbekanntmachung über die Veröffentlichung von Finanzberichten gemäß § 114, 115, 117 WpHG übermittelt durch DGAP - ein Service der EQS Group AG.  
Für den Inhalt der Mitteilung ist der Emittent / Herausgeber verantwortlich.

---

Hiermit gibt die Sino-German United AG bekannt, dass folgende Finanzberichte veröffentlicht werden:

### **Berichtsart: Jahresfinanzbericht**

Sprache: Deutsch

Veröffentlichungsdatum: 30.04.2020

Ort: <http://www.sgu-ag.de/finanzberichte-2019.html>

---

21.04.2020 Die DGAP Distributionsservices umfassen gesetzliche Meldepflichten, Corporate News/Finanznachrichten und Pressemitteilungen.  
Medienarchiv unter <http://www.dgap.de>

---

Sprache: Deutsch  
Unternehmen: Sino-German United AG  
Maximilianstraße 54  
80538 München  
Deutschland  
Internet: [www.sgu-ag.de](http://www.sgu-ag.de)

Ende der Mitteilung

DGAP News-Service

---

1026065 21.04.2020

## Englisch

DGAP Preliminary announcement financial reports: Sino-German United AG / Preliminary announcement on the disclosure of financial statements

Preliminary announcement of the publication of financial reports according to Articles 114, 115, 117 of the WpHG [the German Securities Act]

21.04.2020

Preliminary announcement of the publication of financial reports according to Articles 114, 115, 117 of the WpHG [the German Securities Act] transmitted by DGAP - a service of EQS Group AG. The issuer is solely responsible for the content of this announcement.

---

Sino-German United AG hereby announces that the following financial reports shall be disclosed:

**Report Type: Annual financial report**

Language: German

Date of disclosure: April 30, 2020

Address: <http://www.sgu-ag.de/finanzberichte-2019.html>

---

21.04.2020 The DGAP Distribution Services include Regulatory Announcements, Financial/Corporate News and Press Releases.  
Archive at [www.dgap.de](http://www.dgap.de)

---

Language: English  
Company: Sino-German United AG  
Maximilianstraße 54  
80538 München  
Germany  
Internet: [www.sgu-ag.de](http://www.sgu-ag.de)

End of News

DGAP News Service

---

1026065 21.04.2020